
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JIHOČESKÉ 

UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH DNE 23. 10. 2007. 
 

Přítomni (bez titulů):  Alois Křišťan, Viktor Vojtko, Antonín Šmejkal, Simona 

Poláková, Iva Dostálková, Petr Koutecký, Jan Riegert, Jiří 

Alina, Michal Bauer, Zuzana Gilarová, Kateřina Pípová, Renata 

Jandová, Adam Mackerle, František Štěch, Kateřina 

Brichcínová, Petr Boštík, Ondřej Doskočil, Václav Šnorek, Iva 

Brabcová, Pavel Scholz, Pavel Ondr, Vladislav Kukačka, Eva 

Hradecká, Šárka Demelová, Julie Soukupová, Martin Pšenička 

Hosté (bez titulů): Václav Bůžek,  Adam Dočekal, Zdeněk Bezecný, Libor 

Grubhofer 

Omluveni (bez titulů):  Vojtěch Kasalický, Ludvík Friebel, Marie Ryantová, Gabriel 

Švejda, Josef Velíšek 

 

zapisovatel: Viktor Vojtko (EF), ověřovatelé zápisu: Antonín Šmejkal (EF) a Jiří Alina 

(EF). 

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích: 

studenti: pro – 9, proti – 0, zdržel – 0 

učitelé: pro – 16, proti – 0, zdržel – 0   

 

Program: 

 
1.  Informace vedení univerzity. 

2. Informace z RVŠ. 

3. Informace o elektronickém hlasování. 

4. Studentská rada JU / Studentská komora AS JU. 

5. Vnitřní předpisy EF JU (Statut EF, Volební a jednací řád AS EF, Jednací řád VR EF, 

Disciplinární řád EF). 

6. Různé (CIT). 

 
Hlasování o navrženém programu: 

studenti: pro – 9, proti – 0, zdrželo se – 0  

učitelé: pro – 16, proti – 0, zdrželo se – 0 
 

Ad1) Informace z vedení univerzity 

 

Akademický senát Jihočeské univerzity nejprve vyslechl příspěvek rektora JU, který 

představil současnou situaci univerzity a plány do budoucna. 

 
Ad2) Informace z RVŠ 

 

Z. Bezecný a  A. Dočekal podali aktuální informace z RVŠ a její studentské komory. Informace se 

týkaly zejména budoucího financování VŠ. 

 

Ad3) Informace o elektronickém hlasování 

 

Mezi jednáními AS JU bylo dvakrát elektronicky hlasováno. 

 



První usnesení bylo elektronicky schváleno 29.6.2007 v následujícím znění: „AS JU souhlasí 

se změnami v textu ‚Studijního a zkušebního řádu JU‘ schváleného na zasedání 15.5.2007, 

které byly do textu zaneseny po vyjádření MŠMT.“  

 

El. hlasování: 

studenti: pro – 11 proti – 0, zdrželo se – 0   

učitelé: pro – 16, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Druhé usnesení bylo elektronicky schváleno 26.9.2007 v následujícím znění: „AS JU 

schvaluje v souladu s § 9 čl. 1 pís. i) Zákona o vysokých školách předložený text Aktualizace 

dlouhodobého záměru vzdělávací … činnosti JU v Českých Budějovicích.“ 

El. hlasování: 

studenti: pro – 10 proti – 0, zdrželo se – 0   

učitelé: pro – 17, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Ad4) Studentská komora AS JU 

 

P. Scholz podal informace k vytvořené příručce „Průvodce prváka studiem na JU“ a ke 

studentskému hodnocení výuky, ke kterému se připravuje nová verze online dotazování. 

 

AS JU všechny přednesené zprávy vyslechl a vzal je na vědomí. 

 

Ad5) Vnitřní předpisy EF JU 

 

O předpisech JU se hlasovalo ve dvou krocích. 

 

V prvním kroku se hlasovalo o Statutu EF JU, Disciplinárním řádu pro studenty EF JU a 

Jednacím řádu Vědecké rady JU. 

 

Hlasování: 

studenti: pro – 9, proti – 0, zdrželo se – 0 

učitelé: pro – 16, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

AS JU schvaluje výše uvedené dokumenty. 

 

V druhém kroku se hlasovalo o Volebním a jednacím řádu EF JU. 

 

Hlasování: 

studenti: pro – 9, proti – 0, zdrželo se – 0 

učitelé: pro – 14, proti – 0, zdrželo se – 2 

 

AS JU schvaluje Volební a jednací řád EF JU. 

 

O. Doskočil k Volebnímu a jednacímu řádu EF JU navrhl následující doporučení: „AS JU 

doporučuje, aby AS EF JU změnil znění čl. 13 odstavce 1 z ‚Členství v senátu je ukončeno 

zánikem příslušnosti k akademické obci JU, abdikací nebo naplněním skutečností, které brání 

členství v senátu.‘ na ‚ Členství v senátu je ukončeno zánikem příslušnosti k akademické obci EF 

JU, abdikací nebo naplněním skutečností, které brání členství v senátu.‘“ 

 

Hlasování: 

studenti: pro – 9, proti – 0, zdrželo se – 0 

učitelé: pro – 16, proti – 0, zdrželo se – 0 



 

AS JU schvaluje výše uvedené doporučení pro AS EF JU. 

 

Ad6) Různé 

 

- Dostálková navrhla pokračování senátní komise, která se zabývá prací CIT. O 

znovuvytvoření této komise bude hlasováno elektronicky. 

-  Předseda AS JU požádal přítomné aby v rámci delegací za jednotlivé součásti JU 

projednali s nepřítomnými členy AS JU (především z SK) jejich možnost (či nemožnost) 

zabezpečení funkční práce AS JU.  

 

Termín příštího zasedání AS JU nebyl předběžně stanoven. 

 

         Zapsal: Viktor Vojtko 

 
 


	Program:

